
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 37/2020 

XXXVII Sesja w dniu 3 września 2020  
Obrady rozpoczęto 3 września 2020 o godz. 07:00, a zakończono o godz. 08:32 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan radny Kutka poprosił o wyjaśnienie różnicy terminu w zwołaniu sesji ponieważ inaczej jest 
we wniosku Burmistrza, a inaczej w zaproszeniu. 
Pan kierownik Andrzejczak powiedział, iż jest to pomyłka. 
 
Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku obrad o następujące uchwały z ppkt 3b, 
3c, i 3d ze względu na zmianę terminów sprawozdawczości budżetowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia w ppkt 3b projektu uchwały o zmianie planu pracy Rady Miejskiej.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia w pkt 3c zmiany planu pracy KSSOiK.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia w pkt 3d zmiany planu pracy KGFiR..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Radny Wojciechowski zaproponował wprowadzenie pkt Wolne głosy i wnioski. Radny Maciej 
Kutka poprosił, aby pozostali Radni przychylili się do wniosku radnego Wojciechowskiego, by 
móc raz w miesiącu się wypowiedzieć na tematy ważne. 



 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia pkt 4 Wolne głosy i wnioski, a pkt 4 staje się pkt 5 - wniosek radnego Pawła 
Wojciechowskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Przyjęty porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
b) zmiany planu pracy Rady Miejskiej, 
c) zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
d) zmiany planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. 
4. Zakończenie. 



 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
 
Pani Skarbnik rozpoczęła od przedstawienia autopoprawek. 

Radny Wojciechowski powiedział, iż zapis w autopoprawce jest mało zrozumiały i poprosił o 
wyjaśnienie (zwiększenie wydatków o kwotę 24 tys zł i zmniejszenie w autopoprawce o 19 ty 
szł) 

Pani Ławniczak wyjaśniła, że  zmiana została wprowadzona w dziale 921 ponieważ pierwotnie 
do projektu zostały wprowadzone środki z rozliczenia funduszu sołeckiego za 2019 rok i są 
wskazane działy i paragrafy, na które wpływają te środki – czyli na zadania majątkowe i 
częściowo na zadania bieżące, a po rozmowie z kierownikami okazało się, że te środki musza 
być inaczej przekazane, poza tym są te zmiany tez związane ze wzrostem opłat za przedszkola. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Po przedstawieniu autopoprawki nr 2 radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy jest mowa o 
jeszcze innym funduszu, czy jest to rządowy fundusz inwestycji lokalnych, gdzie odbywa się 
drugi nabór do 30 września? 

Pani Skarbnik poinformował, że to jest pierwszy. 

Radny dopytał, czy jest już ogłoszony przetarg i jaka jest ostateczna kwota na bieżnię, czy 
inwestycja w Dziewczej Strudze – związana jest tu z III etapem i czy jest ewentualnie możliwość 
zgłoszenia wniosku o dofinansowanie tej drogi do Marszałka oraz co z Funduszem Dróg 
Samorządowych, czy wszystkie trzy drogi zostały tam zgłoszone? 



Pan Szuberski poinformował, że tak jak została podjęta uchwała, to zgodnie z nią zostały 
zgłoszone wszystkie drogi. Inwestycja z Dziewczą Strugą jest związana z brakującym odcinkiem, 
natomiast jeżeli chodzi o Grudnę, to środki zostały przegłosowane już na ostatniej sesji i jest to 
kwota 148 tys zł, a środki w autopoprawce pochodzą również od pana Premiera. Przetarg 
dotyczący bieżni został unieważniony, ponieważ wypadł bardzo niekorzystnie. 

Co do drogi w Grudnie radny Wojciechowski powiedział, że chodziło o to czy został już 
ogłoszony przetarg i czy kwota podana w autopoprawce jest wg jakiegoś kosztorysu.  

Pan Roman Szuberski powiedział, że przetarg odbędzie się po zapewnieniu środków. 

Pan kierownik Andrzejczak wyjaśnił, iż dokładana kwota wynika z kosztorysu na podstawie 
aktualnych cen. 

Pan radny Kutka upewnił się pytając, że  Dziewcza Struga będzie wykonywana z własnych 
środków, ponieważ Burmistrz zawsze podkreślał, że drogi powinno się budować z 
dofinansowań? 

Burmistrz powiedział, że jest to niewielki odcinek i dlatego z takich a nie innych środków, poza 
tym pan Szuberski dodał, że są to też środki przekazane przez pana Premiera. 

Radny Kutka zgodził się z wypowiedzią Burmistrza, jednak zasugerował, że można byłoby 
wykonać Dziewczą Strugę z dofinansowania, a własne środki przeznaczyć na coś innego. 

Roman Szuberski podkreślił, iż taka jest propozycja – a jeżeli Radni mają inną propozycję to 
należy ją zgłosić. 

Pan Wojciechowski zapytał, czy można rozdrobnić zadania z pierwszej puli otrzymanych 
środków rządowych? 

Pan Szuberski odpowiedział, że można i ta kwota może być na wiele zdań. 

Pan radny Kupidura zapytał, czy kwota 524 tys zł są przeznaczone na działania związane z 
COVId-19? 

Burmistrz wskazał, że jest to kwota zadośćuczynienia za mniejsze wpływy w miesiącu marcu i 
kwietniu. 

Radny Zbigniew Chudzicki pochwalił działania Burmistrza i pracowników z wydziału 
inwestycyjnego dotyczące zabiegania dofinansowań na inwestycje sportowe i zapytał jaki jest 
całkowity koszt budowy bieżni i skoczni w dal? 

Kierownik poinformował, iż kosztorys inwestorski tj. niecałe 200 tys zł, a 180 tys zł to oferta 
najkorzystniejsza, z czego 60 tys to kwota dofinansowania. 



 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak 
 

Radny Wojciechowski zapytał, co składa się na zwiększenie kwoty 56 tys zł w administracji 
publicznej i o jakie grunty chodzi w dziale zakup gruntów oraz co z pozostałymi zadaniami tj. 
rozbudowa monitoringu na terenie miasta, budowa termomodernizacji UM czy rozbudowa 
oświetlenia? Radny dopytał, czy istnieją realne szanse wykonania tych zadań w tym budżecie? 

Pani skarbnik poinformowała, że na wniosek kierownika zostały dokonane przeniesienia 
pomiędzy działem 630 a działem 801i autopoprawką została dokonana taka zmiana i środki te z 
powrotem wróciły do działu 630 i podobnie w autopoprawce jak i w projekcie w dziale 801 ta 
bieżnia się znajduje, dodatkowo jest tam jeszcze kwota ponad 16 tys zł ze zwrotu na fundusz 
sołecki 

Jeżeli chodzi o administrację to dział ten został zwiększony o środki na usługi informatyczne i 
pozostałe. 



Natomiast 7 tys zł w zakupie gruntów to kwota wrzucona z funduszu sołeckiego. 

Burmistrz Roman Szuberski powiedział, że jeżeli chodzi o zadania pozostałe to będą szukane 
środki by zostały one wykonane, wszystko też będzie zależało od przetargów jakie się odbędą. 

 
b) zmiany planu pracy Rady Miejskiej, 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany planu pracy Rady Miejskiej,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
c) zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka nr 1 w treści uchwały zmienia się z KGFiR na KSSOiK.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany planu pracy Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury,.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
d) zmiany planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. 

Pan Wojciechowski zaproponował, by chociaż jeden z tematów omówić we wrześniu – tj. 
bezpieczeństwo, bo patrząc na czas ostatniej komisji Radny zasugerował, że może znowu 
skończyć się po dwóch dniach. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że złożony wniosek przez pana Wojciechowskiego nie jest dalej 
idącym i w pierwszej kolejności głosowany będzie projekt uchwały. 

Pan Paweł Wojciechowski zapytał, jak Przewodniczący KGFiR widzi przeprowadzenie komisji o 
tak szerokim materiale? 

Bartosz Perlicjan poinformował, że KGFiR planuje rozpocząć o godzinie 14.00. 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawka par 1 zmiana data z roku 2019 na rok 2020 i w planie pracy usunięcia pkt 
Omówienie materiałów na najbliższą sesję..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
zakończenia dyskusji i przejście do głosowania - wniosek radnego Nadolnego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (4) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
4. Zakończenie. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego. 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie 

Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


